

Protokoll - 5 April 2025

1. Inledningstext och steg 1-meditation/bön läses

2. De 12 traditionerna läses

Ordförande: L

Sekreterare: F

Justerare: S

3. [Föregående protokoll](#) läses upp

föregående protokoll är låst på webbsidan och kan inte läsas upp. Pga det går vi vidare till punkt 5.

4. Bordlagda frågor läses upp, finns i [föregående protokoll](#).
Se punkt 3.

5. Övriga frågor? Läggs till listan av frågor under punkt 12
Se punkt 3.

6. Rapporter

Grupp-service-representant (GSR)

S har skickat in en rapport till mötet:

Styrelsen för Pärlan bjöd här om veckan in medlemmar från alla grupper för ett möte om Pärlands ekonomi och framtid. Det framkom att vi har betalat för lite i hyra i några år. När vi lade till måndagsmötet skulle vi också ha betalat hyra för det, men så blev det inte. Jag har pratat med Pärlands kassör, och vi kom överens om en kompensation på 1800kr för de här åren. Egentligen är vi skyldiga mer pengar än så, men kassören tog på sig en del av ansvaret i att vi inte har nåtts av rätt info kring hyrorna. Den nya årsavgiften ligger på 6500kr jämfört med tidigare, då vi betalade 3200kr.

Det är årsmöte 14/4 på Pärlan, kl.16.30. Alla är välkomna. Meddela gärna mig ifall du vill gå, så vidarebefordrar jag till ordförande Lillvi, som vill veta ungefär hur många som kommer.

Vi har också blivit ombudade att kolla att våra hyllor på vinden är tydligt märkta, då styrelsen tyckte att det är lite stökigt där. Vi kan också säga till om vi behöver mer utrymme.

Gruppen behandlar frågan om **deltagande på mötet** och **hyllor på vinden** övriga frågor.

Kassör

2100 kr i kassan. Hyran är betald.

Litteratur

L har köpt in litteratur. Kvar i kassan är 3205kr.

Hemsida

Ej tillsatt

Sekreterare

Ej tillsatt

Kopiering

Ej närvarande

7. Finns det några lediga serviceposter?
GSR, vice GSR, sekreterare, kassör, vice kassör, hemsidesansvarig. Litteraturansvarig har suttit i två år och posten blir därför nu ledig. Litteraturansvarig är villig att fortsätta sköta uppgifterna till posten blir tillsatt.

8. Inköp
näsdukar (F) Pennor (S)

9. Uppföljning av bordlagda och nya frågor

Stina erbjöd sig att delta för att representera gruppen. Gruppen diskuterar och gruppsamvetet beslutar att Stina får representera gruppen på mötet. Info om mötet går ut i meddelanden.

Det även kommit en fråga från Pärulan om ACA behöver fler hyllor. Linda och Sara inspekterar hyllor och rapporterar till nästa praktiska möte.

Varje fråga behöver ha någon som äger frågan, Ägs av: [initial]

- [bordlagda kopieras från [föregående protokoll](#)]

Bordlagda frågor från detta möte

-

Protokollet justerat av:

Datum: S